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ΠΟΙΟΥΣ ΕΞΥΠΗΡΕΤΕΙ Η ΕΜΠΛΟΚΗ ΤΩΝ Σ.Σ.Τ.Ε. και Σ.Υ.Τ.Ε.  

ΣΤΗ ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΙΑΠΟΜΠΕΥΣΗ ΤΗΣ ΤτΕ;;    

                                                                                                Αθήνα, 16.1.2017 

Συνάδελφοι, 

Γινόμαστε μάρτυρες μιας ενορχηστρωμένης επίθεσης στο χώρο της ΤτΕ, 

πρωτοφανούς για την ιστορία της, που οι θιασώτες της, ξεπερνώντας κάθε 

αρχή ηθικής και δεοντολογίας, κατέφυγαν ακόμη και σε επαναλαμβανόμενα δημοσιεύματα στον 

έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο, με αναξιοπρεπείς και απαξιωτικές αναφορές για την κατάσταση στο 

εσωτερικό της ΤτΕ. Πλήρες το δημόσιο «ξεκατίνιασμα» ενός χώρου, ¨που έχει πολλούς εχθρούς 

και λίγους φίλους¨ και αναρωτιόμαστε: Ποιοι λόγοι και ποια συμφέροντα επέβαλαν μία τέτοια 

επιλογή και την αναπαραγωγή αυτών των δημοσιευμάτων από τα Προεδρεία των Συλλόγων, τόσο 

των συνταξιούχων (Σ.Σ.Τ.Ε.), όσο και των  εν ενεργεία (Σ.Υ.Τ.Ε.);  

 

Ποιοι ενοχλούνται που στην εξαετία των μνημονιακών ρυθμίσεων, έγινε σεβαστή για πρώτη 

φορά η ανεξαρτησία της ΤτΕ και η ΤτΕ δεν εμπλέκεται με το τρίτο μνημόνιο, ούτε με τον 

πρόσφατο νόμο ¨Κατρούγκαλου¨, με αποτέλεσμα οι συνταξιούχοι της να μην υποστούμε νέες 

επιπρόσθετες περικοπές; Γιατί αυτή η συμπεριφορά προς όσους συνέβαλαν σε αυτό και 

ειδικά προς τον συνάδελφό μας και παλιό συνδικαλιστή του χώρου Μ. Μπαλαούρα; Εάν τα όσα 

επιτεύχθηκαν θεωρούνται αυτονόητα, διερωτώμεθα, πώς αυτοί που σήμερα σέρνουν το χορό της 

λασπολογίας, δεν φρόντισαν να μας έχουν απαλλάξει από τους μνημονιακούς νόμους και 

επέτρεψαν στις προηγούμενες κυβερνήσεις να περικόψουν δραματικά τις συντάξεις μας;  

 

Δικαιολογεί τα όσα διαδραματίζονται δημόσια το γεγονός ότι προτάθηκε στον Διοικητή να εγκριθεί 

η συμμετοχή των νέων συναδέλφων στο Πρόγραμμα, με την οποία όλοι ήσαν σύμφωνοι, 

αλλά να αναβληθεί η λήψη απόφασης για τους όρους και τις προϋποθέσεις ένταξής τους, ώστε 

να δοθεί χρόνος σε όλα τα μέλη των Δ.Σ. των δύο Συλλόγων να ενημερωθούν και να 

διατυπώσουν γνώμη; Για ένα τόσο σοβαρό θέμα, που αφορά το μέλλον και τη ζωή όλων των 

συναδέλφων μας και των οικογενειών τους, γιατί έπρεπε να ενημερωθούν και να έχουν δικαίωμα 

γνώμης μόνο οι δύο Πρόεδροι-μέλη της ΠΑΣΚΕ;! Η συμμετοχή και συμφωνία των τελευταίων 

στην απόφαση της Διαχειριστικής Επιτροπής του Προγράμματος, που εισηγήθηκε το θέμα στο 

Γενικό Συμβούλιο της ΤτΕ, χωρίς προηγούμενη συνεδρίαση και εξουσιοδότηση των 

αντίστοιχων Συμβουλίων τους (Σ.Σ.Τ.Ε. και Σ.Υ.Τ.Ε.), δεν αποτελεί δημοκρατικό έλλειμμα, 

για ένα καθαρά ασφαλιστικό θέμα; Για ποιους θα ήταν τόσο μεγάλη ζημιά να γίνουν όλα 

διάφανα και συλλογικά, όπως οι συμβάσεις του 1948 και 1951, και με ειλημμένη την απόφαση 

της διεύρυνσης από το Γενικό Συμβούλιο της 19.12.2016, να ακολουθούσαν οι όροι και οι 

προϋποθέσεις σε έναν ή και δύο μήνες αργότερα; Αφού ο πρώτος από τους νέους συναδέλφους 

θα βγει σε σύνταξη, μετά από αρκετά χρόνια, ποιούς θα έβλαπτε μια πολύ μικρή καθυστέρηση 

για ένα τόσο μεγάλο θέμα; Πως δικαιολογείται λοιπόν, ένας ¨καλός σκοπός¨, να υπηρετείται τελικά 

με τέτοια ανήθικα μέσα;  

 

Γιατί άραγε, ο Υποδιοικητής κ. Θ. Μητράκος, λοιδορείται από τους Συλλόγους συνταξιούχων και εν 

ενεργεία επειδή, όπως και οι ίδιοι μας ενημερώνουν, διαφώνησε με την πρόταση της Διεύθυνσης 

Ανθρώπινου Δυναμικού και Οργάνωσης προς το  Γενικό Συμβούλιο να εξουσιοδοτήσει την 

Εκτελεστική Επιτροπή, που αποτελείται μόνο από τη Διοίκηση (Διοικητής και δύο Υποδιοικητές) 

χωρίς δηλαδή εκπρόσωπο του προσωπικού, να αποφασίσει για ασφαλιστικά μας θέματα; 

Μήπως, διότι εκτίθενται οι «συνδικαλιστές» Πρόεδροί τους που αποδέχθηκαν, το πρωτοφανές για 

την ιστορία της ΤτΕ, να αποφασίζονται ζητήματα ασφάλισης του προσωπικού της, χωρίς τη 

συμμετοχή εκπροσώπων του; Αλήθεια, θεωρούν πως με αυτή τη μεθόδευση, θα διαλύσουν την 

κοινωνική μας ασφάλιση και το Ταμείο Υγείας, «ξεπουλώντας» δικαιώματά μας σε 

ασφαλιστικές εταιρείες, αποποιούμενοι των ευθυνών που απορρέουν από τη συμμετοχή τους; 

Μήπως νομίζουν πως οι συνταξιούχοι της ΤτΕ, θα αποδεχθούμε την τύχη που επεφύλαξαν στους 



συνταξιούχους του ΕΤΑΤ, χρησιμοποιώντας μάλιστα και σε εμάς την ίδια αναλογιστική εταιρεία 

(Aon Hewitt), που χρησιμοποίησαν και στην περίπτωση των συναδέλφων της ΕΜΠΟΡΙΚΗΣ 

ΤΡΑΠΕΖΑΣ - συνταξιούχων του ΕΤΑΤ και το αντίστοιχο Μέρισμά τους- Επικουρική μειώθηκε 

πλέον του 50%; 

 

ΚΑΤΑΦΑΝΗΣ Η ΑΔΥΝΑΜΙΑ ΤΟΥΣ ΝΑ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΟΥΝ ΤΟΣΟ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

Συνάδελφοι, 

Είμαστε εντυπωσιασμένοι και από το γεγονός ότι το Προεδρείο του Σ.Σ.Τ.Ε. θεωρεί τους 

συναδέλφους ανώριμους ή ανίκανους, να διαπιστώσουν το πόσο στερείται ουσιαστικής γνώσης 

των θεμάτων τα οποία χειρίζεται, όταν φτάνει στο σημείο να εμπλέκει την ΗΔΙΚΑ με το εφάπαξ 

βοήθημα των συνταξιούχων της ΤτΕ και να αναφέρει για δήθεν παρέμβαση προς την ΗΔΙΚΑ 

που κατέλυσε την ανεξαρτησία της ΤτΕ!!! Επειδή ουδέποτε αφιέρωσαν χρόνο να μελετήσουν τα 

ζητήματα που μας αφορούν, αλλά αρκούνται σε επιφανειακή πληροφόρηση, ας μάθουν πως η 

ΗΔΙΚΑ, είναι η υπηρεσία που εκτελεί, για λογαριασμό του Κράτους, τον έλεγχο και την πληρωμή 

των συντάξεων όλων των ασφαλιστικών φορέων και οργανισμών. Εφαρμόζοντας λοιπόν την 

απόφαση της Βουλής για το εφάπαξ βοήθημα στους συνταξιούχους, πίστωσε, στις 22.12.2016, 

τους λογαριασμούς ΟΛΩΝ των δικαιούχων, χωρίς καμιά εξαίρεση. Επειδή όμως οι Τράπεζες 

(ΤτΕ, ΕΤΕ και ALPHA), καταβάλλουν οι ΙΔΙΕΣ στους συνταξιούχους τους τις συντάξεις τους, 

πιστώνοντας αντίστοιχα τους λογαριασμούς τους, η ΗΔΙΚΑ μη έχοντας τα ΙΒΑΝ των λογαριασμών 

των δικαιούχων, κατέθεσε ως όφειλε το συνολικό ποσό σε ειδικό λογαριασμό στην ΕΤΕ, και 

ειδοποίησε τους επί μέρους χώρους, να αναλάβουν την ενημέρωση των δικαιούχων συνταξιούχων 

τους για την είσπραξη του ποσού…  

 

Το δυστύχημα, λοιπόν, δεν ήταν η εμπλοκή της ΗΔΙΚΑ, αλλά το γεγονός πως για λίγες χιλιάδες 

ευρώ, δεν ανέλαβε η ίδια η Τράπεζα την υποχρέωση καταβολής του εφάπαξ βοηθήματος στους 

δικαιούχους συνταξιούχους της, επιτρέποντας έτσι υπεισέλευση του Δημοσίου σε θέματα 

αποκλειστικής της αρμοδιότητας και ακόμα χειρότερα, ότι για μια ακόμα χρονιά δεν κατέβαλε 

Δώρο στους συνταξιούχους της, όπως αδιαλείπτως πράττει, και σωστά όλα αυτά τα χρόνια, η 

Ε.Τ.Ε.!!! Και αυτό το τελευταίο δεν «καταπίνεται» εύκολα από τους συναδέλφους, ούτε ξεχνιέται 

μέσα στους τόνους λάσπης που εκτοξεύονται από το σημερινό Προεδρείο.  

 

Συνάδελφοι,  

Με αφορμή τη διεύρυνση του Προγράμματος, ο Πρόεδρος του Σ.Υ.Τ.Ε., άρχισε εκ νέου να 

προπαγανδίζει την ανάθεση διαχείρισης συνταξιοδοτικών μας δικαιωμάτων σε ασφαλιστική 

εταιρεία!! Μάλιστα, καλεί τους νέους συναδέλφους να συμμετάσχουν γρήγορα στο Πρόγραμμα, 

διότι σύντομα  θα μειωθεί το ποσοστό 20% του Μερίσματος-Επικουρικής που δικαιούνται, λόγω 

μεταφοράς  του 12% του Μερίσματος- Επικουρικής στο Πρόγραμμα!!  

Αναρωτιόμαστε, μετά από όλα αυτά, η Διοίκηση και προσωπικά ο Διοικητής της ΤτΕ, θα 

λειτουργήσει ως Κεντρικός Τραπεζίτης, ξεκαθαρίζοντας την αυλή του από τέτοιες έκνομες 

καταστάσεις;  

Ας γνωρίζουν πλέον ΟΛΟΙ ότι οι “ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ”  δεν απεμπολούμε και θα υπερασπίσουμε με κάθε 

μέσο το Μέρισμα (36%) και το Ταμείο Υγείας. 

 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 

Η Ομάδα Συντονισμού 

Αναγνωστοπούλου Δήμητρα, Βαξεβανάκη Έλλη, Βαξεβανάκη Ιουλία, Γκότσης Δημήτρης, Γρατσίας 
Ηλίας, Δεληπέτρος Δημήτρης, Ευσταθίου Κώστας, Καραγιάννης Νίκος, Καραδήμα Ζωή, Καραφωτιά 
Φωφώ, Κουλούρης Γιώργος, Κουρκουτσάκη Τίνα, Κωνστανταράκη Εύα, Λεμπέσης Παναγιώτης, 
Μαγκλάρας Κώστας, Μαλαπάσχας Παναγιώτης, Μανώλης Παύλος, Μελισσείδου Ελένη, Μοσχονησίου 
Βάσω, Μουτσάκη Μάρθα, Μπουλαλά Αγγελική, Νικολόπουλος Σωτήρης, Νικολοπούλου Βίκυ, 
Παπαγεωργάκης Μάρκος, Παπαμάργαρης Χάρης, Ραγιάς Νικόλαος, Ρούσσος Γιώργος, Στρίμπερης 
Θόδωρος, Χατούπη Μαρία, Χάρακα Παναγιώτα, Χρηστίδης Απόστολος.  


